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Zápis zo zasadnutia č. 9/2023
Výboru sekcie plávania SPF

konaného dňa 3.08.2023 dištančne – TEAMS online forma
začiatok o 20:00 hod.
ukončenie 22:30 hod.

Prítomní členovia VSPL:
Predsedajúci: p. Martina Moravcová Valko členovia: p. Krausová, p. Šimun, p.
Mikulová, p. Vevurková, p. Mikulová ml., p. Havrlant, p. Stanková,
Ospravedlnená: p. Hofericová, p. Stanková

Pozvaní hostia: p. Šulek, p. Grznárová

Bod č. 1 - Otvorenie, schválenie programu
P. Moravcová privítala prítomných členov Výboru sekcie plávania a konštatovala, že
na zasadnutí VSPL je prítomných dištančne 7 členov s hlasovacím právom, a 2
členovia bez hlasovacieho práva. VSPL je uznášaniaschopná.

Návrh programu zasadnutia VSPL:

1) Otvorenie a schválenie programu zasadnutia č. 9/2023
2) Diskusia k Uzneseniam per rollam
3) Aktualizácia Plánu práce reprezentácie plávania
4) Schválenie Výberového konania pre pozíciu manažér

reprezentácie SR a asistent reprezentácie juniorov SR
5) Rozpočet - Kapitola 16 – súťaže
6) Diskusia k VC SR
7) Hodnotenie MS – od vedúceho výpravy
8) Informácie z MS
9) Rôzne

SPF/2023/VSPL/Z9/U1

Výbor sekcie plávania schvaľuje program zasadnutia výboru
sekcie plávania SPF:

1) Otvorenie a schválenie programu zasadnutia č. 9/2023
2) Diskusia k Uzneseniam per rollam
3) Aktualizácia Plánu práce reprezentácie plávania
4) Schválenie Výberového konania pre pozíciu manažér reprezentácie SR

a asistent reprezentácie juniorov SR
5) Rozpočet - Kapitola 16 – súťaže
6) Diskusia k VC SR
7) Hodnotenie MS – od vedúceho výpravy
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Hlasovanie: Za: 7 , Proti: 0, Zdržal sa: 0, nehlasoval: 0
Výsledok hlasovania: Uznesenie schválené
Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne
Neprítomnosť:

Bod č. 2: Diskusia k Uzneseniam per rollam

Členovia VSPL diskutovali k Uzneseniam U83 - nominácia na MSJ, a U84 –
zabezpečenie prípravy reprezentantom nominovaným na MSJ, ktoré sa hlasovali
formou per-rollam pred zvolaním zasadnutia. Prítomní členovia výboru sekcie
plávania sa nestotožňujú s ospravedlneniami bez udania závažných dôvodov
(napr. zranenie, ochorenie, neodkladné školské povinnosti a pod.) z účasti na
vrcholných podujatiach, akými sú najmä hlavný/é vrchol/y sezóny v seniorskej a v
juniorskej kategórii MS/MSJ resp. ME/MEJ, a to ešte aj pred uzatvorením
finálnej nominácie. Členovia VSPL žiadajú Radu SPF aby vytvorila a uviedla
sankčný nástroj, aby sa takýmto situáciám mohlo vyhnúť v budúcnosti.

Bod č. 3 Aktualizácia Plánu práce – RDJ

Aktualizovaný Plán práce reprezentácie plávania je prílohou tohto Zápisu.
Hlasovanie: Za: 7 , Proti: 0, Zdržal sa: 0, nehlasoval: 0
Výsledok hlasovania: Uznesenie schválené
Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne
Neprítomnosť:

Bod č. 4: Schválenie Výberového konania pre pozíciu manažér
reprezentácie SR a asistent reprezentácie juniorov SR

8) Informácie z MS
9) Rôzne

Zodpovedný : p. Šulek

SPF/2023/VSPL/Z9/U2

Výbor sekcie plávania schvaľuje aktualizáciu Plánu práce
reprezentácie plávania.

Úloha predložiť aktualizovaný Plán práce reprezentácie plávania na Radu SPF
na schválenie

Zodpovedný: p. Martina Moravcova Valko
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Členovia VSPL sa zhodli na tom, že je vzhľadom na odchod manažéra a trénera
reprezentácie plávania p. Romana Havrlanta potrebné vyhlásiť výberové konanie
na pozíciu manažéra reprezentácie SR. Zároveň je potrebné vyhlásiť aj výberové
konanie na asistenta reprezentácie juniorov z dôvodu uplynutia 6 mesačnej doby
poverenia.

Hlasovanie: Za: 7 , Proti: 0, Zdržal sa: 0, nehlasoval: 0
Výsledok hlasovania: Uznesenie schválené
Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne
Neprítomnosť:

Bod č. 5) Rozpočet - Kapitola 16 – súťaže

p. Moravcová zisťovala finančnú situáciu súvisiacu s organizovaním podujatí
a informovala členov VSPL o približných sumách potrebných na usporiadanie
podujatí v mesiacoch september až december. Ďalej uviedla že je do konca roka na
súťažiach nutné mať len minimálne rozhodcovské zbory. Odporučila na súťažiach
zvýšiť štartovné o jedno euro ( zo 4.00 na 5.00) na FPD a na oblastné súťaže a na
7.00 Euro (z 5.00Euro). V prípade podujatí Masters by štartovné muselo byť 9 eur,
aby podujatie nebolo stratové na úkor zdrojov plávania. Otázna ostáva organizácia
podujatia Slovakia swimming cup v Šamoríne, ktoré je finančne veľmi náročné.
Rozpočtom a organizáciou jesennej a zimnej časti súťaží sa VSPL bude intenzívne
venovať na budúcom zasadnutí, kedy budú navrhnuté opatrenia. Je nutné preveriť
všetkých technických usporiadateľov súťaží a zabezpečiť dodanie cenových návrhov
na prenájom bazénu na všetky súťaže v mesiacoch september až december.

Bod č. 6) Diskusia k VC SR

p. Moravcová informovala členov VSPL o nezrovnalostiach vo vyúčtovaní Veľkej
Ceny Slovenska 2023, kde CP ponuka nezodpovedá konečnému vyúčtovaniu najmä
v položke - prenájom bazénu. Uviedla, že sa spolu s p. Šulekom dňa 8.8.2023

SPF/2023/VSPL/Z9/U3

Výbor sekcie plávania schvaľuje výberové konanie na pozície
manažéra reprezentácie plávania a asistenta reprezentácie
juniorov.

Úloha:

Výbor sekcie plávania ukladá úlohu predložiť daný návrh na Radu SPF na
schválenie

Zodpovedný: p. Martina MORAVCOVA Valko
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ohľadom tejto problematiky budú osobne dotazovať priamo vedenia X-Bionic
sphere.

Bod č. 7) Hodnotenie MS – od vedúceho výpravy

Členovia VSPL sa najmä zaujímali o pochybenie pri nahlasovaní mien štafety
4x100PP Mix. P. Moravcová informovala členov VSPL o pripravovanej správe
vedúceho výpravy, pani generálnej sekretárky SPF z podujatia MS vo Fukuoke.
VSPL členovia mali možnosť prečítať si pripravovanú hodnotiacu správu
z podujatia MS, kde je vysvetlená celá skutočnosť a priebeh udalosti, pochybenia,
prístup a riešenie zo strany pretekárov, ako aj návrh protokolu, aby sa takéto chyby
nestávali. Došlo ku chybe pri vypisovaní prihlášky na štafetu 4x100m polohové
preteky, kde prišlo k zámene mien dvoch pretekárov na motýlikovom a prsiarskom
úseku. P. Lange vyjadrila veľmi veľké poľutovanie nad svojou chybou z dôvodu
nedostatočnej koncentrácie pri vypisovaní prihlášky v rušnom prostredí bazéna
a uviedla, že takéto chyby sa nemôžu stávať na vrcholných súťažiach. Za chybu sa
ospravedlnila celému tímu, osobitne štafetovému kvartetu už priamo na podujatí.
Už aj v minulosti sa stalo, že vo finále na MSJ neboli nahlásené mená pretekárov,
čo viedlo k úplnej diskvalifikácii štafety z finálovej účasti.

Na tohoročných MS, pretekári zámenu mien akceptovali a plávali štafetu
v nahlásenom poradí, čo malo za dôsledok horší čas a približne prepad o 2-3.miesta
v konečnom hodnotení. Za príkladnú snahu a reprezentáciu aj napriek pochybeniu
pretekárom bolo vyslovené poďakovanie a konečné 23. miesto spomedzi 42 štafiet
je hodnotené ako jedno z popredných umiestnení na MS v plávaní.

Bod č. 8 Informácie z MS

P. Moravcová informovala zbežne o informáciách ktoré získala počas MS ohľadom
chystaných vrcholných podujatí na nasledujúcu sezónu.

Bod č. 9 – Rôzne

K tomuto bodu neprebehla žiadna diskusia.

Ukončenie zasadnutia VSPL o 22:30 hod.

Zapísal: Bianca Grznárová
Overil: Martina Moravcová
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